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 Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce 
Ladomirová 

dňa  26. 4. 2024 
1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.  Návrh programu rokovania OZ   

4. Informácia o vzdaní sa funkcie hlavného kontrolóra  

5. Vyhlásenie výberového konania na funkciu „Hlavný kontrolór obce 

Ladomirová“ 

6. Informovanie – Vyhlásenie výberového konania na funkciu „Riaditeľ Základnej 

školy Ladomirová“ 

7. Návrh VZN o zápise detí do Materskej školy 

8. Návrh VZN o zápise detí do Základnej školy 

9. Návrh Rokovacieho poriadku Komisie na ochranu verejného záujmu 

10. Návrh Štatútu obce Ladomirová 

11. Žiadosť o prenájom nebytových priestorov 

12. Materiálno – technické zabezpečenie kultúrnej akciu „Deň Matiek“ 

13. Rôzne 

14. Diskusia 

15. Záver 
 

 

BOD 1: OTVORENIE ZASADNUTIA 

BOD 2: URČENIE ZAPISOVATEĽA A OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE 

Starostka obce Mgr. Oľga Bojčíková otvorila zasadanie OZ.  Prítomní podľa prezenčnej 

listiny,  neprítomní a zároveň ospravedlnení Ing. Peter Žák, PhD. a Marek Haluška.  Následne 

za zapisovateľku navrhla poslankyňu Máriu Vaňkovú a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí PhDr. Vladislav Cuper a Mgr. Pavol Jesenský. 

 

Uznesenie č. 9/2024: OZ v Ladomirovej berie na vedomie, že Mária Vaňková, MBA je 

zapisovateľka zasadnutia OZ a overovatelia zápisnice zo zasadnutia OZ sú PhDr. Vladislav 

Cuper a Mgr. Pavol Jesenský. 

 

    OZ v Ladomirovej berie na vedomie uznesenie č. 9/2024. 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 

 

 

BOD 3: NÁVRH PROGRAMU ROKOVANIA OZ 

Nasledovalo predloženie návrhu programu OZ, prečítané Mgr. Oľgou Bojčíkovou- 

starostkou obce. Následne poslankyňa Mária Vaňková požiadala o doplnenie bodu – Žiadosť 

Gréckokatolíckeho úradu Ladomirová o poskytnutí finančného daru na orez stromu – lipy.  

 

Uznesenie č. 10/2024: OZ v Ladomirovej schvaľuje  program OZ aj s doplneným bodom. 
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Hlasovanie:   

Za: 5 -  Martin Goldír, Bc. Rastislav Hanák, PhDr. Vladislav Cuper, Mgr. Pavol Jesenský, Mária 

Vaňková,MBA 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

OZ v Ladomirovej schválilo program OZ aj s doplneným bodom „Žiadosť  GKC farnosť 

Ladomirová“ – uznesenie č. 10/2024. 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 

 

 

BOD 4: INFORMÁCIA O VZDANÍ SA FUNKCIE HLAVNÉHO KONTROLÓRA  

Starostka obce  Mgr. Oľga Bojčíková oboznámila prítomných s informáciou o vzdaní 

sa funkcie Mgr. Jozefíny Kudlovej ako hlavného kontrolóra obce Ladomirová k 27. 2. 2024 

z osobných dôvodov. Bolo to oznámene písomne do podateľne OcÚ Ladomirová. Výkon 

funkcie hlavného kontrolóra zaniká vzdaním sa funkcie. 

 

Uznesenie č. 11/2024: OZ v Ladomirovej berie na vedomie informáciu o vzdaní sa funkcie 

hlavného kontrolóra. 

 

    OZ v Ladomirovej berie na vedomie uznesenie č. 11/2024. 

 

 

Podpísane dňa  26. 4. 2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 

 

 

BOD 5: VYHLÁSENIE VÝBEROVÉHO KONANIA NA FUNKCIU „HLAVNÝ KONTROLÓR OBCE 

LADOMIROVÁ“ 

Nasledovala informácia na „ Vyhlásenie výberového konania na funkciu „hlavný 

kontrolór obce Ladomirová“. Prítomní  poslanci sa  dohodli na tých istých podmienkach ako to 

bolo v predchádzajúcom období ale so zmenou úväzku z 0,2 na 0,1. Je potrebné urobiť všetky 

kroky v zmysle zákona o vyhlásení výberového konania. 

 

Uznesenie č. 12/2024: OZ v Ladomirovej schvaľuje podmienky pre „Vyhlásenie výberového 

konania na funkciu - hlavný kontrolór obce Ladomirová“ . 

 

Hlasovanie:   

Za: 5 -  Martin Goldír, Bc. Rastislav Hanák, PhDr. Vladislav Cuper, Mgr. Pavol Jesenský, 

Mária Vaňková,MBA 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

    OZ v Ladomirovej schválilo uznesenie č. 12/2024 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 
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BOD 6: INFORMOVANIE – VYHLÁSENIE VÝBEROVÉHO KONANIA NA FUNKCIU „RIADITEĽ 

ZÁKLADNEJ ŠKOLY LADOMIROVÁ“ 

Starostka obce informovala prítomných, že z dôvodu skončenia  funkčného obdobia 

riaditeľky Základnej školy v Ladomirovej Mgr. Eva Oleárovej,  vyhlasuje sa výberové konanie 

na obsadenie funkcie riaditeľ Základnej školy Ladomirová.  Je potrebné vykonať všetky kroky 

v zmysle platných zákonov o vyhlásení uvedeného výberového konania.  

 

Uznesenie č. 13/2024:  OZ v Ladomirovej schvaľuje  Vyhlásenie výberového konania na 

funkciu „Riaditeľ  Základnej školy  Ladomirová“.    

 

Hlasovanie:   

Za: 5 -  Martin Goldír, Bc. Rastislav Hanák, PhDr. Vladislav Cuper, Mgr. Pavol Jesenský, Mária 

Vaňková,MBA 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

OZ v Ladomirovej schválilo uznesenie č. 13/2024. 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 

 

 

BOD 7: NÁVRH VZN O ZÁPISE DETÍ DO MATERSKEJ ŠKOLY 

Návrh VZN   o zápise deti do Materskej školy – zápis detí do Materskej školy 

Ladomirová v zmysle školského zákona na školský rok 2024/2025, bol určený riaditeľkou 

materskej školy Ľubicou Šafrankovou, a to od 6. mája 2024 do 10. mája 2024 v budove 

Materskej školy Ladomirová. 

 

Uznesenie č. 14/2024:   OZ v Ladomirovej schvaľuje Návrh VZN o zápise deti do Materskej 

školy Ladomirová. 

 

Hlasovanie:                                                                                                                                                       Za: 

5 -  Martin Goldír, Bc. Rastislav Hanák, PhDr. Vladislav Cuper, Mgr. Pavol Jesenský, Mária 

Vaňková, MBA                                                                                                                  

Zdržal sa: 0                                                                                                                                        

Proti 0: 

Neprítomní: 2 

 

    OZ v Ladomirovej schválilo uznesenie č. 14/2024. 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 

 

 

BOD 8: NÁVRH VZN O ZÁPISE DETÍ DO ZÁKLADNEJ ŠKOLY 

Návrh VZN   o zápise deti do I. ročníka základnej školy v Ladomirovej – zápis detí do 

I. ročníka základnej  školy Ladomirová v zmysle školského zákona na školský rok 2024/2025 

bol určený riaditeľkou školy Mgr. Evou Oleárovou  na 17. apríl 2024 o 13.00 hod v budove 

Základnej  školy Ladomirová.  
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Na upozornenie poslanca PhDr. V. Cupera, že zápis už bol zrealizovaný,  nie je možné 

tento návrh VZN schvaľovať, načo reagovala pani starostka Mgr. Oľga Bojčíková, že uvedená 

skutočnosť vznikla tým, že predchádzajúce dva zasadnutia OZ Ladomirová neboli 

uznášaniaschopné a preto je nesúlad v dátume konania zápisu.  Poslanci k tomuto bodu sa 

nebudú vyjadrovať a toto VZN schvaľovať. Poslanci OZ upozornili starostku obce, že tento 

problém ma vyriešiť. 

 

BOD 9: NÁVRH ROKOVACIEHO PORIADKU KOMISIE NA OCHRANU VEREJNÉHO ZÁUJMU 

Mgr. Oľga Bojčíková starostka obce Ladomirová, predniesla „Návrh rokovacieho 

poriadku Komisie na ochranu verejného poriadku“, kde predsedom je Bc. Rastislav Hanák. 

 

Uznesenie č. 15/2024:   OZ v Ladomirovej schvaľuje  „Návrh rokovacieho poriadku Komisie 

na ochranu verejného poriadku“ (viď. príloha zápisnice).    

 

Hlasovanie:   

Za: 5 -  Martin Goldír, Bc. Rastislav Hanák, PhDr. Vladislav Cuper, Mgr. Pavol Jesenský, 

Mária Vaňková, MBA 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

    OZ v Ladomirovej schválilo uznesenie č. 15/2024. 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 

 

 

BOD 10: NÁVRH ŠTATÚTU OBCE LADOMIROVÁ 

Mgr. Oľga Bojčíková starostka obce Ladomirová na základe zákona o zaktualizovaní 

vypracovala nový Štatút obce Ladomirová v zmysle §11 ods. 4 písm. k) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení.  

Poslanec PhDr. Vladislav Cuper upozornil starostku obce na skutočnosť, že obec 

Ladomirová má platný štatút obce účinný od 01.01.2005. Ak p. starostka chce schvaľovať nový 

Štatút obce Ladomirová, je potrebné starý zrušiť, resp. ak chce starý štatút doplniť, musí 

predložiť OZ body, ktoré považuje za potrebné do štatútu doplniť. Na základe uvedeného 

poslanec PhDr. Vladislav Cuper, neodporúča, aby OZ schvaľovalo „nový Štatút obce 

Ladomirová“ predložený starostkou obce.  

 

Uznesenie č. 16/2024:   OZ berie na vedomie, že existuje „Štatút obce Ladomirová“ platný od 

01.01.2005, pričom nie je potrebné schvaľovať „nový Štatút obce Ladomirová“ vypracovaný 

starostkou obce.  

 

    OZ v Ladomirovej berie na vedomie uznesenie č. 15/2024. 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 

 

 

BOD 11: ŽIADOSŤ O PRENÁJOM NEBYTOVÝCH PRIESTOROV 

Na obecný úrad boli doručené 2 žiadosti o prenájom nebytových  priestorov a to: 

Zdenko Haluška Ladomirová 152 a GIPSY FANKY vz. Jaroslav Demeter Ladomirová 155. 
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Jedná sa o miestnosť, ktorú by využívali na nácvik hudobnej skupiny a uskladnenie zvukovej 

techniky. Nakoľko na otázku poslankyne M. Vaňkovej, či žiadatelia nemajú voči obci dlhy, 

starostka obce uviedla, že obaja žiadatelia sú dlžníkmi na daniach.  

Na základe uvedeného, poslanci OZ pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 17/2024:   OZ v Ladomirovej schvaľuje  „prenájom priestor“ pre Jaroslava 

Demetera na základe jeho žiadosti na dobu 1 roka, od podpisu zmluvy, za mesačný nájom 20,-  

€, s tým, že miestnosť môžu užívať 2x do týždňa, max. do 20:00 hod. K podpisu nájomnej 

zmluvy môže dôjsť až po úhrade nedoplatkov na daň a za komunálny odpad.     

 

Hlasovanie:   

Za: 5 -  Martin Goldír, Bc. Rastislav Hanák, PhDr. Vladislav Cuper, Mgr. Pavol Jesenský, 

Mária Vaňková,MBA 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

    OZ v Ladomirovej schválilo uznesenie č. 17/2024. 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 

 

 

BOD 12: MATERIÁLNO – TECHNICKÉ ZABEZPEČENIE KULTÚRNEJ AKCIU „DEŇ MATIEK“ 

Starostka obce Mgr. Oľga Bojčíková poukázala na to, že sa blíži sviatok „Deň Matiek“, 

a je potrebné zorganizovať pre matky posedenie. Poslanci OZ Ladomirová spolu so starostkou 

sa rozhodli zrealizovať Deň Matiek v nedeľu 12.5.2024 o 15.00 hod v sále kultúrneho domu 

Ladomirová, kde vystúpia deti MŠ a ZŠ Ladomirová a folklórna skupina Makovička zo 

Svidníka. Pre mamičky pripravíme malé občerstvenie a aj malú pozornosť /kvet a čokoláda/. 

Starostka obce ďalej uviedla, že folklórny súbor Makovička bude vystupovať za úhradu cca. 

350,- €. 

 

Uznesenie č. 18/2024:   OZ v Ladomirovej schvaľuje zrealizovanie akcie „Deň matiek“ podľa 

vyššie uvedených podmienok.    

 

Hlasovanie:   

Za: 5 -  Martin Goldír, Bc. Rastislav Hanák, PhDr. Vladislav Cuper, Mgr. Pavol Jesenský, 

Mária Vaňková,MBA 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

    OZ v Ladomirovej schválilo uznesenie č. 18/2024. 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 
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BOD 13: ŽIADOSŤ GRÉCKOKATOLÍCKEJ FARNOSTI LADOMIROVÁ 

Poslankyňa Mária Vaňková, MBA doplnila do programu bod – Žiadosť 

Gréckokatolíckej farnosti Ladomirová o finančný príspevok na orez dreviny – lipy, ktorú musia 

zrealizovať z bezpečnostných dôvodov, pretože sa strom nachádza v blízkosti cesty I. triedy 

a konáre zo stromu zasahujú do vozovky. Nakoľko sa drevina nachádza v pamiatkovom pásme 

a súhlas na zrezanie dreviny na základe ústneho konania, za prítomnosti ochranárov, nebol 

poskytnutý, je potrebné  urobiť iba orez, a to odborným zásahom - arburetistom (firmou). Na 

základe uvedenej žiadosti sa poslanci OZ uzniesli.  

 

Uznesenie č. 19/2024:  OZ v Ladomirovej schvaľuje finančný príspevok pre Gréckokatolícku 

farnosť Ladomirová na orez dreviny vo výške 200,- €. 

    

Hlasovanie:   

Za: -  Martin Goldír, Bc. Rastislav Hanák, PhDr. Vladislav Cuper, Mgr. Pavol Jesenský, 

Mária Vaňková,MBA 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

OZ v Ladomirovej schválilo uznesenie č. 19/2024. 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 

  

 

BOD 14-15: RÔZNE A DISKUSIA 

Poslanec Mgr. Pavol Jesenský upozornil na problémy: 

a) na parkovisku pri  cintoríne,  parkujú tam aj nákladné autá, porozmýšľať nad dopravnou 

značkou „Zákaz státia“.  

b/ upozorniť občanov miestnym rozhlasom že je zákaz vypaľovania trávy, 

c/ vyhlásiť v rozhlase zvýšenie ostražitosti občanov, z dôvodu pohybu cudzích ľudí po okolitých 

dedinách, 

d/ činnosť MOPS: rozdeliť ich po 2 členov, kontrolovať autobusové zastávky, cintorín a tiež 

upozornil na fakt, že je treba pre vyčleniť miestnosť-v priestoroch OcÚ. 

Poslanec Bc. Rastislav Hanák navrhol, či by sa na rómskej osade nemohla vybudovať 

budova – prístrešok aby sa tam mohli rómske detí a mládež stretávať hlavne cez letné mesiace 

a  aby neschádzali do obce. Urobiť to svojpomocne: obec by nakúpila materiál a rómski 

občania si to urobia. 

Poslankyňa Mária Vaňková upozornila na fakt, že dlho apelované upozornenia na 

sochy anjelov na cintoríne -  už sú obe sochy ošetrené – namaľované. 

 

Poslanec PhDr. Vladislav Cuper mal v bode rôzne tieto pripomienky: 

 

1. PROJEKT MOPS 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že mu volalo niekoľko občanov z obce 

Ladomirová, že prečo starostka obce nedala vedieť občanom, že v obci sa chystá takýto projekt, 

že bude výberové konanie a že sa môžu naňho prihlásiť. O tento projekt mali záujem nielen 

Rómski občania, ale aj nerómski a týchto starostka obce diskvalifikovala. Zverejnila iba na 

internete výberové konanie, pričom ako sa môžu ľudia, ktorí nemajú internet k takejto informá-

cii dostať. V obci máme veľa občanov, ktorí majú napr. zníženú pracovnú schopnosť, resp. si 
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nemôžu nájsť dlhodobo prácu a mohli sa do projektu prihlásiť. Dokonca ani nám poslancom 

nebola poskytnutá táto informácia o výberovom konaní, pričom pani starostka stále ľuďom ho-

vorila, že vyberať ľudí na projekt, budú poslanci obecného zastupiteľstva.  

Poslankyňa p. Mária Vaňková následne uviedla, že výberová komisia sa skladala 

z dvoch príslušníkov Policajného zboru Svidník, jedného zamestnanca z úradu práce, jedného 

zamestnanca Komunitného centra Ladomirová p. Ľubomíry Olčákovej a jedného poslanca OZ 

p. Márii Vaňkovej.  

 Starostka obce Mgr. Oľga Bojčíková uviedla, že sa tieto informácie nezakladajú na 

pravde, že výberové konanie bolo zverejnené na internete a nástenke obce.  

 Taktiež poslanec PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že obec dostáva na uvedený projekt 

mesačne cca. okolo 1200,- EUR. Obec musí zabezpečiť pre týchto zamestnancov pracovné 

podmienky, a to zabezpečiť im toalety, miestnosť, nakúpiť im zošity, resp. SIM karty do 

mobilov, alebo vysielačky, aby v prípade problémov mohli kontaktovať, či už starostku obce, 

resp. políciu.  

 

2. KOMPLEXNÉ POZEMKOVÉ ÚPRAVY 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že poslanci sa dozvedeli od občanov, že 

v obci začal projekt „Komplexné pozemkové úpravy“.  Najhoršie na tom bolo to, že dostávame 

otázky od občanov, prečo zastupiteľstvo zvolilo  do prípravného výboru týchto ľudí, a to: p. 

Ladislav Bojčík, Vaník,  Kucirka, Čipák, Vladimír Pasnišin, Ladislav Hanák, Marián Babej 

a náhradník p. Peter Žák. Pričom OZ týchto ľudí nezvolilo do prípravného výboru a ani nemalo 

informácie, že takýto výbor existuje. 

Takže sa chcem opýtať p. starostky, ako je možné, že v takom dôležitom projekte obišla 

obecné zastupiteľstvo a sama si nominovala svojich ľudí, dokonca vlastného manžela.  

Tu sa ukazuje, ako p. starostka obce si naďalej robí veci svojvoľne, rozhoduje sama 

o závažných veciach v obci a obecné zastupiteľstvo považuje asi za nič.  

 

3. INFORMÁCIA Z PODOZRENIA Z FALŠOVANIA DOKUMENTOV. 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper uviedol následne uviedol, že:  

a) Bolo mi oznámené, že občania dostali výpovede z firmy VARES s.r.o., pričom žiadne 

výpovede na káblovú televíziu nedávali uvedenej firme neposielali. Preto sa pýtam sta-

rostky obce, kto zo zamestnancov obce, resp. či osobne starostka obce podpisovali za 

občanov výpovede z firmy VARES s.r.o, pričom ide o falšovanie úradných dokumen-

tov. 

b) Ďalšia otázka, ak sa dali výpovede firme VARES s.r.o. za všetkých občanov, prečo obec 

na čierno odoberala signál z obce Kružlová a neplatila za príjem signálu. Následne do-

šlo k problému, že starosta obce Kružlová chcel signál vypnúť a p. starostka obce dala 

občanom 5 pracovných dní, aby občania prešli do iného operátora. Až na základe mojej 

urgencie došlo k náprave a občania sa nemuseli báť, že prídu o signál na televíziu, resp. 

že budú bez televízie minimálne týždeň.  

c) Ako, že ste neoznámili rozhlasom, resp. internetom, že káblová televízia sa nevypína. 

Oznámili ste, iba jej ukončenie, ale predĺženie nie. Ako občania mali vedieť, že sa ter-

mín predlžuje? 

Z mojej strany ide o nekompetentnosť starostky obce riešiť akékoľvek problémy v obci.  

Starostka obce následne reagovala, že podpisy občanov nikto nefalšoval a občania boli 

rozhlasom oboznámení o termíne vypnutia káblovej televízie.  
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4. INFORMÁCIA O PORUŠENÍ ZÁKONA 428/2022 Z. Z. O OCHRANE OSOBNÝCH 

ÚDAJOV. 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že, chce poukázať na to, že tento zákon 

upravuje:  

a) ochranu osobných údajov fyzických osôb pri ich spracúvaní, 

b) zásady spracúvania osobných údajov, 

c) bezpečnosť osobných údajov, 

d) ochranu práv dotknutých osôb, 

e) cezhraničný tok osobných údajov, 

f) registráciu a evidenciu informačných systémov, 

Následne poslanec PhDr. Vladislav Cuper informoval, že nemenovaní zamestnanci 

obce, či už zo Základnej školy, Materskej školy, Školskej jedálne sa sťažovali, že manžel 

starostky obce p. Bojčík nosí doklady na úradovňu, čím bol porušený zákon o ochrane 

osobných údajov.  

Pýtam sa p. starostky, ako je to možné? To si fakt robíte z obce súkromný podnik! 

 Na to sa starostka obce ohradila, že poslanec PhDr. Vladislav Cuper, si vymýšľa 

a nie je to pravda.  

Následne poslanec PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že údaje o mzde nepatria do vyššie 

uvedenej kategórie osobných údajov, ktoré je zamestnávateľ oprávnený sprístupniť. Zamestná-

vateľ nesmie údaj o výške mzdy svojho zamestnanca zverejniť, musí dodržiavať mlčanlivosť, 

a to aj po skončení pracovného pomeru. To isté platí aj pre tých zamestnancov zamestnávateľa, 

ktorí so mzdou prichádzajú do styku (napr. personalista, účtovník). Údaj o výške mzdy zamest-

návateľ poskytuje len príslušným orgánom, ktoré ich nevyhnutne potrebujú pre svoju činnosť 

(napr. polícii súdu a pod.). Výška základnej mzdy môže byť zverejnená v prípade ponuky práce. 

 

5. INFORMÁCIA O  PORUŠENÍ ZÁKONA  Č. 211/2000 Z. Z. O SLOBODNOM PRÍ-

STUPE K INFORMÁCIÁM. 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že poslanec OZ p. Hanák ešte v máji si 

vyžiadal na základe žiadosti o slobodnom prístupe k informáciám zoznam zamestnancov pra-

cujúcich na obci Ladomirová. Do dnešného dňa mu neprišla žiadna odpoveď. Ako je to možné? 

Starostka nedodržuje zákony!  

Následne prečítal zákon, že v súlade s § 78 ods. 3 zákona č. 18/2018 Z. z. zamestnávateľ 

môže poskytovať osobné údaje zamestnanca alebo ich zverejniť v rozsahu titul, meno, prie-

zvisko, pracovné zaradenie, služobné zaradenie, funkčné zaradenie, osobné číslo zamestnanca 

alebo zamestnanecké číslo zamestnanca, odborný útvar, miesto výkonu práce, telefónne číslo, 

faxové číslo, adresa elektronickej pošty na pracovisko a identifikačné údaje zamestnávateľa ak 

je to potrebné v súvislosti s plnením pracovných povinností, služobných povinností alebo funk-

čných povinnosti dotknutej osoby. Poskytovanie osobných údajov alebo zverejnenie osobných 

údajov nesmie narušiť vážnosť, dôstojnosť a bezpečnosť dotknutej osoby.  

 Ako to, že p. starostka mu ani písomne neodpovedala na jeho žiadosť. Nerozumiem 

tomu! 

Je až nepochopiteľné, že keď p. Vaňková si údaje o zamestnancoch vyžiadala za mojej 

éry, stále ich dostala. Teraz to pani Vaňkovej nevadí, že starostka takéto informácie neposky-

tuje.  

 Starostka obce Mgr. Oľga Bojčíková sa následne vyjadrila, že ona žiadnu žiadosť nedo-

stala. Následne poslanec OZ p. Hanák si skontroloval e-mail, pričom jej odpovedal, že mail jej 

posielal na adresu starosta.ladomirova@gmail.com. Pričom poslanec PhDr. Vladislav Cuper 

uviedol, že p. Hanák sa jej pýtal na OZ, ako je to z jeho žiadosťou, pričom starostka mu uviedla, 

že takéto informácie nemôže poskytnúť.  
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6. INFORMÁCIA O ZAMESTNANCOCH OBCE 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper poukázal na zamestnancoch obce. Uviedol, že ako 

je možné, že p. starostka napísala výpoveď za p. Annu Mikitkovú. Výpoveď jej dala podpísať 

v zmysle § 60 Zákonníka práce, a to dohodou, bez nároku na odstupné, resp. odchodné. Po 27 

rokoch sa takto pani starostka odvďačila zamestnankyni, čo je neľudské, aj napriek tomu, že 17 

rokov pomáhala jej manželovi, aby sa jeho rodina a pani starostka mala dobre. 

 

1. Ďalej je neľudské, že dlhoročným zamestnancom obce zobrala osobný príplatok.  

- Pani Skirková, ktorá má v školskej jedálni odpracovaných 30 rokov, zobrala osobný 

príplatok 100,- EUR, čiže pani Skirková robí za minimálnu mzdu. Keď pracuje na 4 

hodiny denne, tak dostáva hrubú mzdu 375,- EUR – čistá mzda po odpracovaných 30 

rokoch je cca. 320,- EUR hrubého.  

- Pani Čiernická má odpracované 37 rokov, pracuje na 8 hodín denne, pracuje taktiež za 

minimálnu mzdu a taktiež pani starostka jej zobrala 100,- EUR osobný príplatok. Jej 

čistá mzda po odpracovaní 37 rokoch je cca. 615,- EUR. 

Chcem sa opýtať p. starostky, či je s týmto stavom spokojná. 

2. Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo na Rusínsky nový rok 1500,- EUR (zaplatené 1590 

eur). Na takéto veci p. starostka má peniaze, ale na zaplatenie ľudí, to nie. Preto vyzý-

vam poslancov OZ, aby zvažovali, kde peniaze schvaľujú, aby išli navštíviť zamestnan-

cov školskej jedálne, materskej školy, ale aj základnej školy a zistili, aký je skutočný 

stav so zamestnancami a ako sa k nim p. starostka správa. 

3. Pani starostka mala už konflikt z riaditeľkou základnej školy, lebo jej nechcela preplatiť 

bločky a taktiež aj z riaditeľkou materskej školy, kvôli finančným prostriedkom, ktoré 

obec dostáva v podielových daniach na škôlku, pričom tieto peniaze im starostka nepo-

skytuje.   

4. Ďalej chceme vedieť, prečo bola p. Čipčovskej Andree napísaná dohoda o vykonaní 

práce na 1 deň – čo pre obec robila? Starostka obce uviedla, že si nepamätá, za čo mala 

p. Čipčovská dohodu.  

5. Ako je možné, že syn p. Čipčovskej na traktore, ktorý nemá značky odhraboval sneh po 

Ladomirovej. Za čo ho obec platí? To chcete mať problémy, keď sa niečo stane? Veď 

to je nemysliteľné, aby sa takto v obci robili služby. To si môžete odhŕňať sneh doma 

na dvore, ale nie na obci. Starostka obce uviedla, že ona o tom nevedela a že menovaný 

pravdepodobne svojvoľne sneh odhŕňal z miestnych komunikácií.  

6. Prečo na obci podľa mojich informácií pracujú 3 zamestnanci, Marek Džurba, Miloš 

Cina a Micha Cina. Čo tu robia, keď ich nie je vôbec vidieť.  

7. Pri zábave, pri ktorej došlo k ničeniu obecného majetku, nájomník oznámil, že starostke 

dal 700,- EUR, pričom starostka obce povedala, že nijaké peniaze nikto nedal. Chceme 

vedieť, či je to pravda. Preto je potrebné, aby starostka obce  túto skutočnosť pre-

verila  a podala informáciu na zastupiteľstve. 

 

Nato reagovala poslankyňa M. Vaňková, že dôstojnú rozlúčku s pracovníčkou úradu p. 

Mikitkovou, posedením a darčekom bolo plánované, ale z dôvodu dlhodobej PN  menovanej sa 

to neuskutočnilo. Čo sa týka jej odchodu, či chce ďalej pracovať, či už podala žiadosť 

o ukončenie pracovného pomeru – nemáme adekvátne informácie, preto sa zdrží hlasovania, 

s tým, že veci treba doriešiť k spokojnosti všetkých dotknutých strán. 

 

 Návrh poslanca OZ PhDr. Vladislava Cupera vo veci vyplatenie odstupného 

a odchodného p. Mikitkovej Anne, z dôvodu odchodu do dôchodku a organizačnými zmenami. 
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Uznesenie 20/2024: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje na návrh poslanca OZ PhDr. Vladislava 

Cupera v zmysle zákona 311/2001 Z. z. Zákonník práce, § 76, ods. 1, písm. d) odstupné vo 

výške štvornásobku jeho priemerného mesačného zárobku, ak pracovný pomer zamestnanca 

trval najmenej dvadsať rokov a odchodné v zmysle § 76, ods. 1 vo výške jeho priemerného 

mesačného zárobku do desiatich pracovných dní po jeho skončení, ak o to požiada. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 – Martin Goldír, Bc. Rastislav Hanák, PhDr. Vladislav Cuper, Mgr. Pavol Jesenský.  

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 – Mária Vaňková, MBA. 

Neprítomní: 2 

 

    OZ v Ladomirovej schválilo uznesenie č. 20/2024. 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 

 

7. INFORMÁCIA O PORUŠENÍ ZÁKONA Č. 82/2005 O NELEGÁLNEJ PRÁCI A NE-

LEGÁLNOM ZAMESTNÁVANÍ. 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper uviedol, ako je možné, že manžel pani starostky p. 

Ladislav Bojčík, ktorý berie invalidný dôchodok, opatrovateľský na matku sa neustále pohy-

buje na obecnom úrade a má kľúče od obecných budov, bez toho, aby bol v akomkoľvek pra-

covnom pomere s obcou?  

Pán Bojčík chodil z obecnou kosačkou a kosil pozemky pravoslávnej farnosti, ale nie 

gréckokatolíckej, kosil okolie školy, okolie obecného úradu, bral si z obci náradie, krovinorezy 

a naposledy bol so zamestnancami obce obrezovať stromy pri pravoslávnej cirkvi z obecnou 

drvičkou. Chodí s aktivačnými, pije s nimi počas pracovnej doby a pod.  

 Chcem vedieť, prečo obec kosí pravoslávne pozemky a gréckokatolícke nie. Otázka na 

p. Vaňkovú, zástupkyňu, že prečo jej to nevadí, keď za mňa mala námietky, aby obec bezplatne 

kosila všetky pozemky. Teraz sa kosí iba pravoslávny a to jej nevadí? 

 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper následne citoval zákona:  

Nelegálna práca je závislá práca, ktorú vykonáva fyzická osoba pre právnickú 

osobu a nemá s právnickou osobou alebo s fyzickou osobou, ktorá je podnikateľom zalo-

žený pracovnoprávny vzťah podľa osobitného predpisu.  

Nelegálne zamestnávanie je zamestnávanie právnickou osobou  alebo fyzickou osobou, 

ktorá je podnikateľom ak využíva závislú prácu fyzickej osoby a nemá s ňou založený 

pracovnoprávny vzťah.  

Následne uviedol, že skutočne pani starostka chce, aby obec dostala pokutu a v priebehu 

troch rokov nemohla požiadať o žiadnu dotáciu zo štátu!  

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper vyzval nielen poslancov OZ, ale aj občanov, 

aby mu posielali fotky a nahlasovali to, keď uvidia manžela p. starostky pracovať na obec-

ných pozemkoch, na obecnom úrade, resp. že používa obecný majetok vo vlastný pro-

spech. 

 

 Poslankyňa OZ p. M. Vaňková oponovala, že niektoré práce na obci, konkrétne na 

cintoríne tie sochy boli zrealizované na báze dobrovoľnosti, bola som pri tom. Pričom p. Bojčík 

a p. Vaňko obnovovali sochy dobrovoľne.  
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8. INFORMÁCIA O PORUŠENÍ ZÁKONA Č. 369/1990 ZB. O OBECNOM ZRIADENÍ 

- HLAVNÝ KONTROLÓR 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper informoval, že  §18a zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení sa uvádza „predpoklady na výkon funkcie, voľba a skončenie výkonu funk-

cie“ hlavného kontrolóra, a to: 

Ods. 3: 

a) Na zvolenie hlavného kontrolóra je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých pos-

lancov. Ak ani jeden z kandidátov takú väčšinu nezískal, obecné zastupiteľstvo ešte na tej istej 

schôdzi vykoná druhé kolo volieb, do ktorého postúpia dvaja kandidáti, ktorí získali v prvom 

kole volieb najväčší počet platných hlasov.  

b) V prípade rovnosti hlasov do druhého kola volieb postupujú všetci kandidáti s najväčším 

počtom platných hlasov. V druhom kole volieb je zvolený ten kandidát, ktorý získal naj-

väčší počet platných hlasov. Pri rovnosti hlasov v druhom kole volieb sa rozhoduje žrebom. 

 

V zápisnici so schvaľovania hlavného kontrolóra sa nachádza: Výsledok 1. kola: Mgr. Jo-

zefína Kudlová 3 hlasy a Ing. Jozef Žák 3 hlasy. Nasledovalo 2. kolo, a to žrebovanie. Hlaso-

vacie lístky sa vložili do volebnej schránky a predseda volebnej komisie náhodným výberom 

z vložených hlasovacích lístkov oznámil meno kandidáta.  

Zákon bol porušený v tom, že obecné zastupiteľstvo vynechalo druhé kolo volieb, 

čím je výberové konanie na hlavného kontrolóra obce neplatné. 

 Ďalej chcem poukázať na porušenie zákona č. 357/2004 o ochrane verejného zá-

ujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov, a to pri výberovom konaní na hlavného 

kontrolóra, a to: Čl. 3 - Základné pojmy:  

(1) Verejný funkcionár je na účely tohto ústavného zákona každý, kto vykonáva funkciu uve-

denú v čl. 2 ods. 1. Na účely čl. 7 a 8 a na účely konania, ak sa porušili povinnosti podľa čl. 7 

a 8, sa osoba, ktorá vykonávala verejnú funkciu, považuje za verejného funkcionára aj v období 

jedného roka odo dňa skončenia výkonu verejnej funkcie. 

(2) Verejný záujem na účely tohto zákona je taký záujem, ktorý prináša majetkový prospech 

alebo iný prospech všetkým občanom alebo mnohým občanom. 

(3) Osobný záujem na účely tohto zákona je taký záujem, ktorý prináša majetkový pro-

spech alebo iný prospech verejnému funkcionárovi alebo jemu blízkym osobám. 

(4) Rozpor záujmov na účely tohto zákona je skutočnosť, keď verejný funkcionár pri vý-

kone svojej funkcie uprednostní osobný záujem pred verejným záujmom. 

A preto mal poslanec p. Peter Žák oznámiť, že ide o Oznámenie osobného záujmu (1) 

Verejný funkcionár, ktorý sa zúčastňuje na rokovaní orgánu o veci, na ktorej má osobný záu-

jem, je povinný oznámiť tomuto orgánu svoj osobný záujem o vec predtým, ako na rokovaní 

vystúpi alebo pred hlasovaním o tejto veci. (2) Oznámenie podľa odseku 1 je verejný funkcionár 

povinný vykonať aj vtedy, ak ide o rokovanie o veci, z ktorej má majetkový prospech politická 

strana alebo politické hnutie, ktorého je členom, ak je mu táto skutočnosť známa. (3) Oznáme-

nie podľa odseku 1 alebo odseku 2 je orgán, na ktorého rokovaní sa vykonalo oznámenie, po-

vinný zaznamenať do zápisu alebo záznamu o rokovaní. 

 Ak ide o hlavného kontrolóra, ako je možné, že starostka obce hlavnému kontro-

lórovi neposkytuje údaje a ešte mu napíše, že si má tieto veci stiahnuť z internetu a pod. 

Tu sa potvrdzuje to, že skutočne p. starostka a zamestnanci obce sú nekvalifikovaní! 

 

 

https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2004/357/#ustavnyclanok-2.odsek-1
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2004/357/#ustavnyclanok-7
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2004/357/#ustavnyclanok-7
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2004/357/#ustavnyclanok-7
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9. INFORMÁCIA O ZMLUVE O POSKYTOVANÍ PRÁVNYCH SLUŽIEB.  

Poslanec PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že obec má podpísanú zmluvu o poskytova-

nie právnych služieb z „Advokátska kancelária JUDr. Tomáš Tomčovčík s.r.o.“, pričom pou-

kázal na to, že uvedený právnik nie je právne zameraný na ekonomický smer.  

 Následne prečítal body zmluvy, a to:  

Bod. 1.1: Právnik poskytuje pre obec služby, a to: odbornej pomoci pri obecných zále-

žitostiach, preskúmanie a analýza rozhodnutí, faktúr, záväzkov, pohľadávok, zmlúv. Príprava 

vyjadrení a komunikácii s verejnými inštitúciami a obchodnými spoločnosťami. Zastúpenie 

pred súdom a v exekučnom konaní. 

Bod. 2.2: Od pokynov klienta sa advokát môže odchýliť len vtedy, ak je to naliehavo 

nevyhnutné v záujme klienta a nemôže včas dostať jeho súhlas. Advokát sa nesmie odchýliť od 

tých pokynov klienta, pri ktorých to výslovne uviedol.  

Bod. 3.1 Klient je povinný odovzdať advokátovi všetky veci a poskytnúť včas všetky 

informácie, ktoré sú potrebné pri právnom zastupovaní v elektronickej, alebo listinnej forme.  

Bod. 6.1 Účastníci zmluvy sa dohodli na trvaní zmluvného vzťahu na neurčito. Zmluvu 

môže klient vypovedať písomne kedykoľvek bez udania dôvodu. Účinky výpovede nastanú 

doručením.  

Bod.. 6.2 Advokát je oprávnený odstúpiť od tejto zmluvy a vypovedať plnomocenstvo 

klientovi len zo závažných dôvodov, najmä ak sa narušila nevyhnutná dôvera medzi ním 

a klientom ...... 

 

 Následne poukázal na to, že obec vyplatila uvedenému právnikovi odmenu 25.10.2023 

VO VÝŠKE 6 168,82,- EUR. ZA ČO? Pričom uviedol, že uvedený právnik je kamarát starostky 

obce Oľgy Bojčikovej, na čo sa starostka ohradila, že to nie je pravda. Poslanec Cuper uviedol, 

že ako to, že to nie je pravda, keď menovaný zastupoval jej muža na súde, pričom sa poznajú. 

 Následne dal poslanec obce PhDr. Vladislav Cuper, dal návrh na zrušenie zmluvy o po-

skytovaní právnych služieb, a to z dôvodu, že obec nepotrebuje takého draného právnika a keď 

p. starostka neovláda zákony, opakuje, že nemá čo robiť na obci a hlavne zmluva je pre obec 

nevyhovujúca. Ďalej poukázal na to, že uvedený právnik nezastupuje obec ohľadom úveru s fir-

mou BFF, pretože obec podpísala zmluvu z iným právnikom na zastupovanie obce v tejto veci. 

Čiže obec má v súčasnosti 2 právnikov.  

 Poslankyňa obce p. Mária Vaňková uviedla, že sa zdrží hlasovania, z dôvodu nejasných 

a nekompletných informácii o uvedenom probléme. 

 

Uznesenie č. 21/2024: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje na návrh poslanca OZ PhDr. Vladi-

slava Cupera zrušenie „Zmluvy o poskytovaní právnych služieb, uzatvorenej v zmysle vy-

hlášky MS SR č. 655/2004 Z. z. o odmenách a náhradách advokátov za poskytovanie právnych 

služieb, zo dňa 22.02.2023“, medzi Advokátskou kanceláriou JUDr. Tomáš Tomovčík s.r.o. 

a obcou Ladomirová, a to v zmysle bodu VI., ods. 6.1 – Zmluvu môže klient vypovedať pí-

somne kedykoľvek bez udania dôvodu, pretože je zmluva pre obec nevýhodná. 

 

Hlasovanie:  

Za :4 -  Martin Goldír, Bc. Rastislav Hanák, PhDr. Vladislav Cuper, Mgr. Pavol Jesenský,  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 – Mária Vaňková, MBA  

Neprítomní: 2 

    OZ v Ladomirovej schválilo uznesenie č. 21/2024. 

 

 

Podpísane dňa 26. 4.  2024                  Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce Ladomirová 
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10. INFORMÁCIA ZMLUVY O POSKYTOVANÍ PRÁVNYCH SLUŽIEB.  

Advokátska kancelária Mgr. Bc. Peter Kubák 

 Poslanec PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že druhý právnik zastupuje obec: Predmetom 

tejto zmluvy je zastupovanie klienta v spore BFF CE s.r.o. Odmena advokáta o náhradách ad-

vokátov za poskytovanie právnych služieb dohodli na tarifnej odmene za poskytovanie práv-

nych služieb vo výške 1 170,21,- EUR za každý jeden úkon právnej služby.  

 Advokát má nárok na podielovnú odmenu vo výške 10 % z rozdielu medzi žalovanou 

sumou a súdnym rozhodnutím žalobcovi priznanou sumou, lebo výsledok konania prípadu je 

veľmi neistý, a to aj s ohľadom na to, že pôvodne bola žalobcom požadovaná suma 690 084,- 

EUR na to, že sa bude posudzovať otázka vôle a platnosti viacerých právnych dokumentov.  

 Táto zmluva je uzavretá na dobu neurčitú.  

 Chcem poukázať na to, že uvedený právnik si dal vyfakturovať vo februári 2024 faktú-

rou vo výške 3549,40,- EUR.   

 To skutočne musíme mať dvoch právnikov. Len tak si starostka rozhadzuje peniaze obce 

ako chce! Jeden úkon stojí 1170,21,- EUR, čo znamená, že napíše jeden list a obci fakturuje 

túto sumu. To je neúnostné! 

 Prečo p. starostka obce nemá právnika zo Svidníka, ktorý je oveľa lacnejší, ale si za 

právnikov berie svojich kamarátov.  

 

11. INFORMÁCIA O NEPLATNOSTI VZN 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že všetky uznesenia a VZN z mesiaca feb-

ruár a apríl 2023 sú neplatné, pretože p. Ernest Cina stratil mandát poslanca OZ v mesiaci január 

2023 a tým pádom zastupiteľstvo nebolo uznášaniaschopné, pretože na obecnom zastupiteľstve 

boli 4 poslanci, z toho 1 poslanec bol nezákonne.  

Zastupiteľstvo konané dňa 28.02.2023: 

- VZN 1/2023 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ je neplatné! Kedy budú vrátené 

peniaze rodičom? 

 

 Na to sa starostka obce ohradila, že jej prišiel list z prokuratúry, že všetky uznesenia sú 

platné. Pričom poslanec Cuper uviedol, že prečo nevieme o tejto skutočnosti a že chce, aby nám 

vyjadrenie prokuratúry bolo zaslané.  

 

12. INFORMÁCIA O NEÚPLNÝCH ZÁPISNICIACH, KTORÉ VYPRACÚVAVA P. 

MÁRIA VAŇKOVÁ 

Poslanec PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že v zápisnici zo dňa 28.06.2023 sa uvádza, 

že: „Mgr. Oľga Bojčíková – starostka obce prečítala návrh programu na zasadnutie a prítom-

ných požiadala o vyjadrenie, doplnenie programu. Poslanec PhDr. Vladislav Cuper predniesol 

námietku, že poslanec Ernest Cina bol právoplatne odsúdený za úmyselný trestný čin „korup-

cie“. Z uvedeného dôvodu nastali pochybnosti, či spomínaný poslanec je oprávnený zastávať 

mandát poslanca obce. Vzhľadom na uvedenú skutočnosť starostka obce ukončila zasadnutie 

OZ s tým, že je potrebné uvedenú problematiku dôkladne prešetriť“. 

 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že na OZ ako poslanec obce, poukázal na 

to, že p. Ernest Cina bol právoplatné odsúdený za trestný čin volebnej korupcie a nie korupcie. 

Následne stratil mandát poslanca obecného zastupiteľstva, ešte v januári 2023. Vyjadril znepo-

kojenie nad tým, že od januára 2023 mal byť poslancom obecného zastupiteľstva náhradník, 

čím náhradníkovi starostka obce odoberá jeho právo byť poslancom obecného zastupiteľstva. 

Ďalej uviedol, že o tejto skutočnosti p. starostka vedela, lebo jej to oznámil p. Jozef Žák a na 

základe toho, pani starostka pol roka vôbec nekonala, aj keď vedela o tejto skutočnosti. Na 

otázku, či o tom vedela, sama odpovedala, že áno, že p. Ernest Cina jej túto informáciu podal, 
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s tým, že sudkyňa mu povedala, že môže naďalej vykonávať prácu poslanca obecného zastupi-

teľstva. Starostka obce si túto informáciu neoverila a nechala odsúdeného poslanca obecného 

zastupiteľstva, aby sa obecných zastupiteľstiev naďalej zúčastňoval. Následne došlo k hlasova-

niu obecného zastupiteľstva o tom, že obecné zastupiteľstvo sa prerušuje do doby, dokiaľ ne-

dôjde k náprave.  

Obecné zastupiteľstvo následne hlasovalo o tom, že obecné zastupiteľstva nebude po-

kračovať v zasadnutí, až do doby, kým sa uvedený problém nevyrieši. V zápisnici chýba uve-

dené uznesenie a informácie, ktoré poskytol poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper.   

Poslankyňa obce Mária Vaňková uviedla, že každú zápisnicu posiela na kontrolu, 

doplnenie a úpravu overovateľom zápisníc, ktorí sa menia, nikdy samá neodovzdá zápisnicu 

 

Preto poslanec PhDr. Vladislav Cuper vyzýva poslancov obecného zastupiteľstva, 

aby zápisnice nepodpisovali, keď nie sú úplné, resp. pravdivé, pretože sa môžu dostať do 

problémov so zákonom.  

 

13. ŽIADOSŤ O INFORMÁCIU AKÁ ŽALOBA IŠLA NA FIRMU BFF CENTRAL EU-

ROPE S.R.O.  

 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že pani starostka nám predložila doklad, 

že firma BFF Central Europe s.r.o. nám mesačne fakturuje penále z omeškania vo výške 

2993,44,- EUR . Čo do dnešného dňa obec bude musieť zaplatiť približne  29 993,44 ,- EUR. 

Nechápem, čo žalobou chce riešiť, lebo do dnešného dňa nám to nevysvetlila. Preto žiadame 

všetky podklady k uvedenej žalobe. 

Ďalej nechápe tej skutočnosti, že p. starostka nám predložila splátkový kalendár, kde sa 

uvádza, že obec ma hradiť firme BFF Central Europe mesačne 2100-, EUR úrok a 800,- EUR 

splátku, t. j. dokopy 2900,- EUR. Pri splátke istiny 800,- EUR, by obec splácala dlh cca. 40 

rokov. Ja ako starosta obce som platil uvedenej firme splátky vo výške cca. 3500,- EUR me-

sačne. Tak sa pýtam, prečo pani starostka nenavýšila splátku z 2900-, EUR na 3500,- EUR, a to 

minimálne. Keď som začal splácať dlh jej manžela, mesačná splátka obce bola 10000-, EUR. 

Postupne sa zaplatením dlhov splátky znížili na 7500-, EUR mesačne. Čiže starostka obce 

mohla kľudne pridať k mojej mesačnej splátka 3500-, EUR ešte 2500,- EUR, čiže mesačne 

mohla kľudne splácať dlh vo výške 6000,- EUR uvedenej firme. Pri tejto splátke, by sme uve-

dené dlh zaplatili za 8 rokov a nie 40.  

Ministerstvo financií na rok 2022 malo poskytnúť obci finančné prostriedky z výnosov 

daní vo výške 352 510,- EUR. V roku 2023 to bolo vo výške 393 680,- EUR. Čo znamená, 

mesačne sa obci navýšil príjem o 3430,- EUR mesačne.  

Ja keď som splácal dlh obce mesačne vo výške 10 000,- EUR od roku 2018, boli výnosy 

obce v roku 2018 vo výške 291 493,- EUR, čo je oproti roku 2023 nárast o 102 187,- EUR, čiže 

mesačne sa jedná o nárast sumy 8515,- EUR. Tak keď som ja mal o 8515,- EUR menej a doká-

zal som splácať splátky vo výške 10 000,- EUR, tak starostka obce bez problémov teraz dokáže 

splácať splátku pre firmu BFF CE s.r.o. vo výške minimálne 5000,- EUR.  

K uvedenému bodu starostka obce uviedla, že obec platí uvedenej firme splátku vo 

výške 3500 eur.  

 

14. EXEKÚCIE 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper sa opýtal starostky obce, prečo neboli podané 

exekúcie na najväčších neplatičov dane v obci. Exekúcie boli podané iba na neplatičov bytovej 

jednotky 223. Na to sa starostka obce ohradila, že prečo bývalý starosta obce PhDr. Vladislav 

Cuper nedal ani jednu exekúciu. Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper následne uviedol, aby 
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obec vypracovala exekúcie na najväčších neplatičov dane cca. 20 a aby zamestnanec obce podal 

exekúcie prostredníctvom exekučného portálu Banská Bystrica a nie prostredníctvom právnika.  

Poslanci požiadali o prípravu zoznamu dlžníkov a následne rozhodneme o kritériách na 

podaní jednotlivých exekúcií. 

 

15. INFORMÁCIA KU KAUZE K CINTORÍNU V LADOMIROVEJ Z 1. SV. VOJNY – 

CUPER VLADISLAV 

Poslanec PhDr. Vladislav Cuper poukázal na to, že všetci vieme, že cirkus okolo cinto-

rína z I. sv. vojny v Ladomirovej bola práca pani starostky, jej muža a jej rodiny. Vieme, že 

muž p. starostky sa stretol s veľvyslancom poza chrbát pravoslávneho otca duchovného. Nebu-

dem to rozoberať. Ale poukážem na vyjadrenia p. starostky, ktoré šírila po internete.  

 

Olinka Kravcová Bojčíková facebook: 

Ty Naď šíriš dezinformácie!!! Pretože mám dom pri tomto cintoríne a terajší starosta 

dal bez príčiny vybagrovať tie obrubníky a celé volebné obdobie sa o tento cintorín nestaral 

a nechal ho spustnúť!!! Takže vážený minister nešíriť bludy. 

Dcéra:  

On toho v Ladomirovej zničil viac, multifunkčné ihrisko a z nejasných príčin zhoreli aj 

šatne na ihrisku. 

Starostka obce následne uviedla, že to nie je pravda, že ona takéto vyjadrenia nepísala. 

Na to poslanec PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že má ofotenú komunikáciu.  

Následne poslanec PhDr. Vladislav Cuper prečítal článok z denníka N z 19.09.2022, 

a to:  

Znalec východoslovenských vojnových cintorínov Turik uvádza, že k žiadnemu zhano-

beniu hrobov nedošlo. Generálny prokurátor podľa Turika nemá pravdu ani v tom, keď tvrdí, 

že v Ladomirovej leží 270 vojakov ruskej armády. 

Podľa dostupných záznamov pochovali v Ladomirovej 270 vojakov. Tento údaj gene-

rálneho prokurátora sedí. Čo už nesedí, je ich príslušnosť. Medzi nimi bolo aj veľa vojakov 

rakúsko-uhorskej armády, ku ktorým neboli k dispozícii doklady. Dnes už nevieme s istotou 

povedať, koľko bolo ktorých. S istotou vieme iba to, že údaj 270 je celkové číslo, ktoré zahŕňa 

padlých vojakov z oboch strán. Nie všetko boli ruskí vojaci. 

Zvyšok boli neznámi vojaci. Na dobových žandárskych záznamoch nie je nikde napí-

sané, že by malo ísť o ruských vojakov. Že časť z nich budú ruskí vojaci, vyplýva skôr z logiky 

veci. Tunajšie úrady mali záznamy k rakúsko-uhorským jednotkám, ale nemali záznamy 

k ruským jednotkám, keďže ruská armáda z nášho územia ustúpila. Takže padlí ruskí vojaci 

boli spravidla neznámi vojaci. Ale neznamená to, že všetci neznámi vojaci boli ruskí vojaci. Aj 

medzi padlými rakúsko-uhorskými vojakmi bolo množstvo neznámych. Preto nedokážeme po-

vedať, koľko z tých 270 vojakov patrilo k ruskej a koľko k rakúsko-uhorskej strane. 

Tu sa chcem opýtať p. starostky, či je pro rusky zameraná? Pretože dala spraviť 

informačnú tabuľu na cintoríne, aj napriek tomu, že nemala na to povolenie z Pamiatko-

vého úradu, a to v znení, že je tam pochovaných 270 ruských vojakov, čo nie je pravda, 

lož a veľké klamstvo. Faktúra za podstavec na vojenskom cintoríne vo výške 480,- EUR 

zo starým nadpisom, že je tam pochovaných 270 ruských vojakov.  

Ako všetci vieme, vyšetrovanie dospelo k záveru, že nebol porušený zákon, čiže ne-

došlo k trestnému činu hanobenia hrobových miest. Pričom nedošlo ani k priestupku, pre-

tože rekonštrukcia, ktorá prebiehala v roku 2014 bola bez akéhokoľvek povolenia, či už 

stavebného, resp. súhlasu Okresného úradu v Prešove – takže išlo o čiernu stavbu.  

Na základe uvedeného bolo podané trestné oznámenie, že v roku 2014, kedy bývalý 

starosta p. Ladislav Bojčík robil rekonštrukciu,  došlo k hanobeniu hrobových miest, čím 

došlo k trestnému činu.  
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16. AKCIA PRAVOSLÁVNEJ CIRKEVNEJ OBCI - ZADARMO.  

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper sa chcem opýtať, prečo sme o akcii pravoslávnej 

cirkevnej obci v Ladomirovej nič nevedeli a prečo obec nefakturovala ako každému nájom p. 

Štefancovi, ktorý to organizoval. Od našich občanov, aj od chudákov, ktorí žijú z hmotnej núdzi 

sa berú peniaze vo veľkom, ale od cudzích občanov, ktorí nemajú ani trvalý pobyt v obci sa 

nijaké peniaze nezobrali. Ako je to možné? 

Že vraj bolo aj druhé premietanie a nikto o tom nevedel, len uzavretá skupinka ľudí. 

Poslanec OZ PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že mu sami občania obce povedali, že 

p. starostka sa sama vyjadrila, že to neoznamovali, pretože to bola akcia iba pre určitú 

skupinu ľudí.  Tak takto sa delia občania v obci. A prečo neboli pozvaní aj občania gréc-

kokatolíckej viery? Tak to sme k tomu dospeli.  

Na Silvestra p. starostka dala sálu p. Čipčovskému mladšiemu – prečo nie je zverejnená 

nájomná zmluva.  

O týždeň neskôr tam bola taktiež akcia, kde na facebooku sme videli, ako sa v sále pije, 

fajčí a pod. Tiež žiadna zmluva nebola zverejnená na internete. 

 

17. VYSVETLENIE K AKTIVAČNEJ ČINNOSTI. 

Poslanec PhDr. Vladislav Cuper uviedol, že si dal tu námahu a 4 krát za mesiac sa vybral 

na kontrolu aktivačnej činnosti a na obci som našiel iba 2 max. 3 pracovníkov. To znamená, že 

zamestnanci na aktivačnom nič nerobia a starostka ich dopisuje, že sú každý deň v práci. Pýtam 

sa nielen p. starostky, ale aj p. zástupkyni, ako je to možné. Pamätáme si, že p. Vaňková mala 

neustále pripomienky k AČ za mojej éry a teraz jej vôbec nevadí, že zamestnanci na AČ vôbec 

nechodia do práce.  

Na to poslankyňa OZ Mária Vaňková sa vyjadrila, že už niekoľko krát apelovala na 

starostku obce, aby tieto nedostatky odstránila, pričom nevedela, že tieto nedostatky stále pre-

trvávajú. 

Poslanec p. Hanák sa opýtal, koľko občanov pracuje na AČ. Starostka obce uviedla, že 

25. 

 

18. INFORMÁCIA O  NEPORIADKU PO OBCI A SPRÁVANIE SA P. STAROSTKY 

Poslanec PhDr. Vladislav Cuper poukázal na neporiadok v obci. Kosenie pred obecným 

úradom, škola, ihrisko, GKF, Pravoslávna farnosť, zastávky, cintorín, hasičská zbrojnica, róm-

ska osada – všetko zlé. Absolútne sa p. starostka nestará o majetok obce.  

Neporiadok na cintoríne (skládka odpadu). Akože nie je vyčistené okolie cintorína, plot 

z jednej a z druhej strany zarastá krovinami a aspoň tie betóny treba vyčistiť. Pripomínam pani 

Vaňkovej, že ona sama za mojej éry kritizovala, že cintorín je v hroznom stave, a teraz jej to 

nevadí? 

Ďalším bordel v obci, a to  kontajnery, rómska osada, rigoly – nečistia sa.  

Ďalej uviedol, že na obci je neskutočný bordel. Nechápem, ako zástupkyni obce p. 

Vaňkovej tento neporiadok nevadí. 4 roky som dostával od poslankyne p. Vaňkovej sťažnosti 

na to, že v obci je neporiadok a hlavne na ihrisku. Teraz to p. poslankyni nevadí, aj keď je taký 

bordel, že ani kontajnery nie je vidieť. Preto sa pýtam, čo v obci robia aktivační zamestnanci 

a zamestnanci obce, keď je taký bordel všade. 

Máme sťažnosti od občanov, že p. starostka sa správa veľmi urážlivo. Asi zabudla na 

to, že je tu pre občanov a robí si z obce súkromný podnik, ako jej manžel. Napríklad p. Vágner 

ju upozornil, že po obci rýchlo chodia autá, aby sa s tým niečo robilo. Nato mu odvrkla, že má 

ísť za p. Cuperom. Takýchto odpovedí sme zaznamenali viacero. Už z toho vznikol vtip, že keď 
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v obci nie je niečo spravené, tak sa majú občania obracať za p. Cuperom. Boli aj ďalšie sťaž-

nosti napr. od p. Breju k jej správaniu. Takže vyzývam p. starostku, aby naplnila mandát sta-

rostky a aby pochopila, že tu je pre občanov, nie pre svoju rodinu a známych.  

 

Občan Mgr. Vladislav Bojčík, po vypočutí predošlých reakcií a diskusných príspevkov 

podáva podnet na NKÚ za obdobie rokov 2016 -2022 

 

BOD 16: ZÁVER 
Po ukončení rozpravy, starostka obce Mgr. Oľga Bojčíková prítomným poďakovala za 

účasť a ukončila zasadanie OZ v Ladomirovej. 

 

 

 

 

Zapisovateľka:                                                    Overovatelia: 

 

Mária Vaňková, MBA                                        Mgr. Pavol Jesenský:__________________ 

  

                                                                              PhDr. Vladislav Cuper: _______________ 
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